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Verdrie-  
 dubbel  
 je denken.

Bij vdk bank zoeken we geen klanten, maar denkers,
driedubbele denkers.
Zij die het grotere plaatje zien.
Die denken in oplossingen in plaats van problemen.
In waarde én meerwaarde.
Die denken: what’s in it for we.

Wat als geld geen twee kanten heeft, maar drie?
Als het opbrengt voor jezelf,
je streek en de planeet?
Dan wordt iedereen rijker. Toch?

Voor zij die denken voor drie, bankieren wij voor drie.
De bank als motor van de samenleving.
Middenin de samenleving.
Altijd dichtbij, altijd betrokken.
De bank die bouwt.
Huizen, buurthuizen, bossen, bedrijven.
Kortom: een bank voor driedubbele denkers.

Ben jij ook op zoek naar rendement voor jezelf, 
je streek en de planeet?
Dan zoeken wij jou.
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gantoise
samoise

Toeval?
Dacht het niet.

Baloise Belgium nv | Verzekeringsonderneming met NBB-codenr. 0096 | 
Baloise is de handelsnaam van Baloise Belgium nv |  
Zetel: City Link, Posthofbrug 16, 2600 Antwerpen, België | Tel.: +32 3 247 21 11 | 
info@baloise.be | www.baloise.be



4 - WIGWAM MAGAZINE

‘FINANCIEEL GEZOND EN AAN DE TOP BLIJVEN, 
ZONDER ONZE EIGENHEID TE VERLIEZEN’

Heeft u, terugblikkend, een verklaring waarom het in die 

beruchte match tegen Oostende is verkeerd gelopen?

“Ik zal me daar nog lang vragen over stellen. Het makkelijkste 

antwoord is: ‘Dat is nu eenmaal voetbal’. Dit is een sport met 

onverwachte wendingen, waarin de logica niet altijd wint, waarin 

het onvoorspelbare soms gebeurt. Daarnaast stel ik vast dat er 

misschien wel wat overtollige stress in de groep zat voor die alles-

of-niets-wedstrijd. Dat zou een stuk van de verklaring kunnen zijn. 

Maar we hadden die wedstrijd toch altijd moeten winnen, ook al vind 

ik dat Oostende met een merkwaardige strijdvaardigheid voor de 

dag is gekomen. Men vergelijkt die match soms met onze verloren 

bekerfinale tegen KV Mechelen. Wel, ik kon onze nederlaag toen 

nog beter plaatsen dan die tegen Oostende.”

Is onze vijfde plaats in het klassement uiteindelijk de plaats die 

beantwoordt aan onze waarde?

“Misschien wel, maar soms kan je ook de logica doorbreken en dat 

Het seizoen 2022-2023 zit erop. Een seizoen met 

enkele tegenvallers (de blessures, het niet halen van 

de Champions’ Play-Offs), maar ook met flink wat 

hoogtepunten. We wonnen met gemak de Europe Play-

Offs, we behaalden de kwartfinales van de Uefa Europa 

Conference League, we scoorden een karrevracht goals 

en we hebben met Hugo Cuypers de nationale topschutter 

in huis… Voorzitter Ivan De Witte maakte, ter afsluiting, 

tijd vrij voor een gesprek met Wigwam.

Hoe evalueert u het voorbije seizoen in zijn geheel?

“Ik vond het een wisselvallig seizoen met een goede afloop. 

Wisselvallig betekent dat ik niet over de hele lijn tevreden was, 

het kon beter hier en daar. Maar met de finale uitkomst ben ik wel 

blij. Zonder de vele blessures zouden we het nog een stuk beter 

gedaan hebben”.

Voorzitter Ivan De Witte over het voorbije seizoen, de gezochte investeerder en de ambitie voor de toekomst

Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Belgaimage
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hadden we kunnen doen door Oostende te kloppen. Ik denk dat het 

weinig zin heeft om daar te blijven over filosoferen, dat is voorbij. In 

de Europe Play-Offs hebben we ons met veel overtuiging herpakt – 

na die schitterende 9 op 9 volstond één punt tegen Cercle Brugge. 

Ik stel vast dat de groep een grote veerkracht getoond heeft, en 

ook dat we vlot bleven scoren. Dat stemt me bijzonder hoopvol 

voor volgend seizoen.”

Hoe heeft u ons Europees parcours beleefd, ook de 

uiteindelijke uitschakeling in Londen?

“Op dat vlak is mijn evaluatie zeer positief. Er zaten enkele moeilijke 

wedstrijden tussen die we tot een goed einde hebben gebracht, 

terwijl het nochtans van moeten was: thuis tegen Molde, thuis tegen 

Qarabag, in Basaksehir. Ook thuis tegen West Ham en de eerste 

helft in Londen waren van een zeer goed niveau. Uiteindelijk lieten 

we het in Engeland schieten in de tweede helft, waarbij die snelle 

strafschop het scenario in ons nadeel heeft doen uitvallen. Maar 

goed, West Ham geraakte uiteindelijk tot in de finale en blijft een 

Premier League-club. Dus wat we Europees presteerden, verdient 

wel degelijk veel waardering.” 

U keek een tijd geleden met enige achterdocht naar de 

oprichting van de Uefa Europa Conference League – bent u 

intussen overtuigd van de waarde van deze derde Europese 

competitie?

“Voor een deel wel, maar het zal nog wel wat tijd vergen eer die derde 

beker de volle waardering krijgt van de buitenwereld. De Conference 

League is gecreëerd om clubs die anders nooit kansen hadden om 

Europees iets te laten zien, die kansen te geven. Gezien onze UEFA-

ranking, we staan daarin net bij de 50 beste Europese clubs, is KAA 

Gent een club die op basis daarvan eerder thuishoort in de Europa 

League. Toch is ook de Conference League een mooie competitie 

en willen we ook komend seizoen Europees ver geraken.” 

Wij starten eind juli onze negende opeenvolgende Europese 

campagne – dat moet u met fierheid vervullen?

“Dat is een fantastisch 

resultaat. Alleen Club 

Brugge doet even goed 

in België. Wij hebben 

daarmee ook zeer veel 

bijgedragen tot de 

positieve UEFA-ranking 

van ons land. Het toont ook aan dat onze resultaten in België altijd 

zeer stabiel gebleven zijn, dat kunnen weinigen zeggen.”

Ondanks die stabiliteit in de top of subtop kreeg u de voorbije 

tijden ook kritiek te verduren vanuit de supporters soms…

“Ik heb die kritiek gehoord, ik heb ze begrepen, ik heb ze aanvaard, 

en ik hou er rekening mee in het beleid. De Gentenaar is kritisch, dat 

weten we, en dat mag. De kritiek valt bij mij dus niet in dovemansoren, 

al doet ze soms wat pijn. Ik heb eruit geleerd. En we zetten stappen 

vooruit.”

Voor het seizoen werd er bewust gekozen voor een wat 

kleinere spelersselectie, in ruil voor het aantrekken van meer 

kwaliteit. Wat heeft dit seizoen u, gezien de vele blessures en 

wellicht overbelasting bij sommigen, daarover geleerd?

“Enerzijds heb je de sportieve analyse die evident doorweegt bij de 

sportieve staf, bij de supporters, bij de media. Ik begrijp dat. En die 

zegt inderdaad dat onze kern breder moet, ook om overbelasting 

binnen de groep te voorkomen, en dat er nog kwaliteit bij mag hier 

en daar. 

Maar ik moet als clubbestuurder de financiële analyse maken, en dit 

in het huidige voetballandschap waarin het verlonen en aantrekken 

van spelers steeds duurder wordt. En dan is het mijn opdracht en 

mijn verantwoordelijkheid om de club niet in gevaar te brengen, hoe 

ondankbaar die taak misschien soms is. De eerste opdracht van een 

clubbestuur is maken dat de club financieel gezond blijft en binnen 

die krijtlijnen de club sportief zo sterk mogelijk laten presteren. 

Mijn conclusie is dus: wellicht moeten wij de kern inderdaad wat 

verbreden, maar zonder onnodige financiële risico’s te lopen.”

We beschikken momenteel over liefst drie topspitsen. Hoe 

moeilijk is het als clubbestuur om dit te managen naar de 

interesse van buitenlandse clubs toe die er ongetwijfeld is en 

nog zal komen?

“Sportief is het fantastisch om te beschikken over drie spitsen die 

bij de allerbesten van onze competitie horen. Dat lijkt luxueus, 

maar vergeet niet dat blessures snel een en ander kunnen doen 

veranderen, zie maar wat de kwetsuur van Tarik ons gekost heeft. 

Dus a priori is het onze bedoeling en ons uitgangspunt om onze 

drie aanvallers te behouden. 

Maar in de voetbalwereld gebeuren er zaken die je niet kan plannen 

of voorspellen, zaken die zich aandienen. Wij gaan zeker niet actief 

op zoek naar een uitgaande transfer, maar het zou kunnen dat er zich 

een mogelijke transactie ‘aanbiedt’ waarbij zowel de wensen van 

de speler als de voordelen voor de club een mogelijke rol kunnen 

spelen. Wat transfers betreft: je leest in de media of elders al eens 

bedragen of geruchten die totaal niet beantwoorden aan de realiteit. 

Ik zou een oproep willen doen om niet altijd geloof te hechten aan 

dat soort zaken.”

Hoe heeft u zelf de doorbraak van het fenomeen Orban 

beleefd?

“Met stijgende verbazing. Ik herinner me nog zijn intrede in Westerlo 

met twee doelpunten, zijn vier goals in Waregem, en dan zijn 

hattrick in Turkije waarbij zelfs 

de bestuurders van Basaksehir 

met verstomming geslagen 

waren. Vanuit de scouting 

wisten we natuurlijk dat Gift 

het wel zou maken bij ons, dit 

was geen risicotransfer, maar 

dat hij meteen al dermate goed zou presteren, dat had niemand 

verwacht. Overigens wil ik benadrukken dat we Orban sowieso 

hadden binnengehaald voor het sluiten van het transfer window in 

de winter, ook als Salah in extremis niet vertrokken was. Over Gift 

bestond er eensgezindheid bij alle mensen die hier sportief worden 

geraadpleegd. Bij Samuel Cardenas, die veel respect verdient in 

zijn rol bij de club, en zijn scouting team, maar ook bij de coach die 

overtuigd was dat we een type als Gift niet in huis hadden en goed 

konden gebruiken. De transfer van Orban is een voorbeeld van wat 

ik noem een ‘multi-beoordelaars-betrouwbaarheid’. Hoe groter de 

consensus bij verschillende beoordelaars en experten, hoe groter 

de kans op succes, hoe kleiner het risico.”

U zei enkele maanden geleden dat u de hoop had vòòr 1 juli 

een bijkomende investeerder voor de club te vinden. Is dit nog 

steeds het perspectief?

“Die hoop heb ik nog steeds, maar ik laat de beslissing in dit 

complexe dossier niet afhangen van een deadline. Vinden we de 

We moeten initiatieven nemen om nog meer 
sfeer te creëren vòòr de wedstrijden.
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meest geschikte investeerder pas later, dan zal het zo zijn. Mijn 

streven blijft om die financiële versterking zo snel mogelijk binnen 

te halen. Die investeerder komt er, dat kan ik garanderen. De 

gesprekken blijven lopen, maar ik kan en wil geen harde datum 

plakken op de finalisering ervan.”

Wat maakt een mogelijke investeerder ‘geschikt’ voor onze 

club?

“Het is de opdracht van een bestuur om met alle mogelijke middelen 

de continuïteit van de club te waarborgen, met respect voor de 

eigenheid van deze club, van deze stad, van de Gentenaars en 

supporters. Dat laatste is cruciaal. Een investeerder vinden, is niet 

zo moeilijk, die kan hier morgen al staan. Maar een investeerder 

vinden die het welzijn van de club op langere termijn garandeert, 

mét inachtneming van waar deze club voor staat, dat is minder 

evident. Maar die zal er komen.”

U volgt dit dossier persoonlijk van nabij op?

“Ja en ik hecht er daarbij enorm belang aan om de discretie maximaal 

te bewaren. Burgers zijn terecht discreet over hun persoonlijke 

financiële situatie. Wel, dat geldt nog meer als het over grotere 

gehelen gaat. Een transactie als deze vraagt de opperste discretie. 

Ik begrijp de drang vanuit media of supporters om daar méér over te 

weten, maar ik kan verzekeren dat het welslagen van deze transactie 

in gevaar zou kunnen komen als een en ander voortijdig zou lekken. 

Als ik hierin niet transparant ben, dan is dat alleen omdat dit ten 

goede komt van de club. Ik vraag daar begrip voor. We kunnen en 

zullen hierover pas communiceren als alles rond is. Die dag komt.”

Het aantrekken van een externe investeerder is noodzakelijk 

voor KAA Gent?

“Er is een tijd geweest dat je het in de top van het Belgisch voetbal 

kon redden met de inkomsten die je als club genereert. Enerzijds 

de ‘zekere inkomsten’ van tickets, horeca, sponsoring, boarding, 

business, televisiegeld. Anderzijds de minder zekere inkomsten 

als transferbedragen en 

inkomsten uit de Europese 

deelnames. Dit kan nu niet 

meer als je aan de top wil 

blijven. Zonder externe 

kapitaalsinbreng zal je als club 

gegarandeerd afzakken naar een lagere klassering, wat dan weer 

zal resulteren in minder inkomsten, dat is een vicieuze cirkel. Wens 

je als club niet mee te spelen in die spiraal van een steeds duurder 

wordende sportieve realiteit, dan is dat je goed recht, maar dan 

zal je niet meer aan de top blijven. En de Gentse supporter, in onze 

grootstedelijke context, vraagt en eist dat zijn club aan de top speelt. 

Dus moet er extra kapitaal uit een externe bron bijkomen.”

Wat kan de motivatie zijn van zo’n externe bron om in onze 

club te investeren?

“Die kan velerlei zijn. Een investeerder kan zijn inbreng beschouwen 

als een risico-investering om op langere termijn daar winst uit te 

halen. Maar een bedrijf kan ook meer naambekendheid en publiciteit 

nastreven.”

Volgend jaar bent u 25 jaar voorzitter van KAA Gent. Met 

welke ambitie leeft u daarnaartoe?

“Met de ambitie om dat een zekere bekroning te geven, sportief. 

Maar vooral met de ambitie om de club in blakende gezondheid 

verder te laten groeien naar een volgend beleid toe. Dan zou ik in 

volle tevredenheid terugblikken op een lange periode waarin we 

met de club geëvolueerd zijn van een bijna-faillissement naar een 

Belgische topper die stabiel presteert op hoog niveau en financieel 

gezond is.”

Ons stadion was dit seizoen zelden maximaal gevuld, ook 

Europees. Wat zijn de beste manieren om de massa weer naar 

de Arena te lokken?

“Eerst en vooral door goed te presteren, dat blijft het belangrijkste. 

Het Gentse publiek is terecht kritisch en vraagt topvoetbal. 

Daarnaast moeten we onze band met de supporters en met de 

media blijven verbeteren, daarin hebben we met het aantrekken 

van Tom Vandenbulcke al een flinke stap gezet. Maar waar we 

zeker nog vooruitgang kunnen in boeken, is in het creëren van een 

topsfeer in het stadion, niet alleen tijdens de wedstrijd, maar ook 

in de minuten voor de wedstrijd. Terwijl de spelersgroep nog in de 

kleedkamer zit of zich opstelt om naar het veld te gaan, moet die 

voelen dat de massa er is om hen aan te moedigen. Om die sfeer 

te creëren, moeten we nog meer initiatieven nemen.

Ik wil wel even mijn 

erkentelijkheid en mijn 

dankbaarheid uitdrukken 

voor de supporters die er 

wél altijd of vaak stonden, 

ook op verplaatsing. Zij 

zijn enorm belangrijk voor de club, ik heb voor hen de grootst 

mogelijke waardering. Zij hebben ons door moeilijke momenten 

gesleurd en ons wedstrijden doen winnen, daar ben ik van 

overtuigd.” 

Onze U18 speelde kampioen, de U21 pakte de beker, Jong 

KAA Gent deed het verdienstelijk in eerste nationale, jongens 

als Fofana kregen speelgelegenheid bij de A-ploeg. Zijn we 

definitief aan een inhaalbeweging bezig qua jeugdwerking?

“Dit is een nieuw elan dat we ook gaan verderzetten. De huidige 

succesjes bij de jeugd zijn geen toeval. Ze zijn het resultaat van 

een strategie die we bewust hebben opgestart en waarvoor we 

budget hebben vrijgemaakt. Als we aan de top willen blijven in een 

voetbalcontext van steeds duurder wordende transfers, dan is een 

van de eerste middelen daartoe verder investeren in de jeugd, zowel 

in de opleiding van lokale spelers als in het aantrekken van jonge 

buitenlandse talenten. Daar twijfel ik geen seconde aan. Ook het 

verder uitbouwen van onze infrastructuur in Oostakker zal daarbij 

aan de orde zijn. Meer dan vroeger zal KAA Gent een club zijn die 

de vruchten plukt van zijn eigen jeugdopleiding”.

KAA Gent zal een club worden die de 
vruchten plukt van zijn eigen jeugdschool.
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SPEEL JIJ 
BINNENKORT  
IN ONS TEAM?
Hamann International Logistics (Wetteren, Merelbeke en Aalst) is een  ambitieus  
Belgisch logistiek bedrijf dat Europees wegvervoer en  opslag van goederen 
  organiseert voor (inter)nationale bedrijven  uit verschillende sectoren.

Omdat we sterk groeien zijn we op zoek naar nieuwe collega’s  
die  samen een  (spelers)team kunnen vormen:

Ook wanneer je nog geen logistieke ervaring hebt, maar wel  
interesse hebt in  deze boeiende sector, willen we je graag ontmoeten. 

  +    Customs Lead (senior douanedeclarant)  

  +    Customs Administrator (douanedeclarant)  

  +    Transportplanner Binnenlandse Distributie   
        (3 shiften-afwisselend vroege/late en dagploeg)  

 +     Forwarders  

  +    Forwarder Zuid-Europa  

  +    Forwarder Automotive  

  +    Business Analist 

Solliciteer nu op

Jobs@hamann.be

Ontdek onze 
vacatures  en vind jouw  

logistieke uitdaging! 
hamann.be/people-jobs
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Kinesitherapeut Matti Mortier en de 
medische staf hebben een seizoen 
vol zorgen achter de rug

Het seizoen 2022-2023 was als het ware een ‘annus 

horribilis’ voor de A-ploeg wat blessures betreft. Het geval 

Tarik Tissoudali (acht maanden out) is gekend, ook Julien 

de Sart en Andrew Hjulsager waren lang onbeschikbaar 

en Laurent Depoitre viel uit net voor de playoffs. Maar nog 

méér spelers werden gekweld door lichte of wat zwaardere 

kwetsuren. Voor Matti Mortier, de hoofdkinesist voor de 

A-kern, werd het een jaar van veel zorgen en veel werk. 

Maar de comeback van Tarik Tissoudali toonde dat dat 

werk niet voor niets was.

Matti, die zelf op provinciaal niveau voetbalde voor VC Zevergem 

Sportief, SK Semmerzake en KFC Gavere-Asper, studeerde in 

2005 af als Master in de kinesitherapie. “Ik leerde de club kennen 

tijdens mijn laatste stageperiode van de opleiding. Nadien volgde 

ik nog een Master-na-Master opleiding in de musculo-skeletale 

kinesitherapie aan de UGent. Een opleiding die meer gericht is op de 

revalidatie van sport- en locomotorische letsels. Gaandeweg werd 

ik meer en meer ingeschakeld als kinesitherapeut bij de club tot ik 

er snel een contract kreeg.  Net zoals alle andere kinesitherapeuten 

werkend voor KAA Gent ben ook ik verbonden aan de praktijk van 

Frank Wezenbeek. Daarnaast geef ik nog het vak ‘taping’ aan de 

studenten Sportgeneeskunde van de UGent.”

Matti coördineert samen met clubarts Jens de Decker de dagelijkse 

medische begeleiding van alle spelers van de A-kern en superviseert 

de revalidatie van beloften- en jeugdspelers. “De training en 

opvolging van topvoetballers wordt steeds meer een individueel 

gegeven, daarom dat een uitgebreide medische en fysieke staf 

aangewezen is. Een fulltime-sportarts, 3 kinesitherapeuten, 1 

masseur, 2 physical coaches en een data-analist zijn dagelijks 

aanwezig. Het is puur teamwork. Naast die vaste ploeg kunnen 

we ook nog rekenen op een osteopaat, een diëtist, een psycholoog 

en twee specialist-artsen in de fysische geneeskunde die elke 

week langskomen. Onze club heeft de voorbije jaren enorme 

inspanningen gedaan in omkadering en infrastructuur.”

Dagelijkse werking

Het moge duidelijk zijn: het is hard werken bij de medische staf 

van KAA Gent.

“De dag voor ons begint normaal om 8 uur met een medisch overleg”, 

vertelt Matti. “Geblesseerde spelers worden al behandeld voor het 

ontbijt. Nadien volgt een overleg met de coach en de technische staf.  

Wie is beschikbaar voor de groepstraining, wie werkt een individuele 

veldtraining af of wie volgt een individueel programma in de gym 

onder begeleiding van een kinesist? Dagelijks wordt dit herzien en 

aangepast. Voorafgaand aan elke voetbaltraining is er een korte 

‘preventie’-sessie voorzien. Spelers werken dan individueel, op basis 

van de preventiescreening bij de start van het seizoen, of in groep 

een oefenprogramma af. Na elke training verzamelt en verwerkt 

onze data-analist Adriaan alle fysieke data van de voorbije dag. 

Afgelegde afstanden, sprintmeters, gewicht, hydratatie, wellness 

questionnaire, enz. Alles wordt opgeslagen. Elke speler wordt 

gedetailleerd en permanent gemonitord gedurende het seizoen. 

Na de lunch worden de geblesseerde spelers onderworpen aan 

een tweede oefensessie of behandeling.” 

Loadmanagement vs crisismanagement

KAA Gent kampte afgelopen seizoen met veel blessures. Kwatongen 

vroegen zich al eens af of de begeleiding wel adequaat was. Matti 

Mortier bestrijdt die gedachte met vuur. 

“Zoals bij elke start van een nieuw seizoen werden de spelers 

uitgebreid medisch en fysiek gescreend. Op die basis worden 

preventieprogramma’s en individuele targets opgesteld. 

De samenwerking met de UGent Vakgroep Bewegings- en 

Sportwetenschappen onder leiding van Prof. Jan Bourgois is daarin 

een meerwaarde.

“Tarik is sterker dan ooit”
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Vaak zijn er meerdere oorzaken voor een blessure. De balans 

belasting-belastbaarheid wordt dan verstoord.

In ons ‘kampioenenjaar’ 2014-2015 speelden we 45 wedstrijden, 

in 2021-2022 waren dat er 60, dit seizoen 58. Dit is nog zonder de 

wedstrijden voor de nationale ploeg voor sommige spelers. Dus het 

aantal wedstrijden is enorm toegenomen, maar dat is niet alles. Ook 

de ‘hoge intensiteitsmeters’ en het aantal sprints die een voetballer 

tijdens een wedstrijd uitvoert, zijn de voorbije vijf jaar in de Jupiler 

Pro league met 25% gestegen. Juist die combinatie van een groot 

aantal wedstrijden, de hoge intensiteit van de inspanningen en een 

eerder kleine selectie heeft onze problemen in de hand gewerkt. 

Plus natuurlijk: pure pech, zoals bij de blessures van Tarik Tissoudali 

en Julien de Sart.

Je moet ook rekenen dat sommige jongens in hun vorige club niet 

vertrouwd waren om twee matchen per week te spelen, het lichaam 

heeft tijd nodig om zich dat eigen te maken. 

In de rekrutering van spelers is het daarom belangrijk om de 

medische historiek en de game-availability van een speler mee in 

kaart te brengen. 

Het hele seizoen hebben we nauwgezet moeten ‘loadmanagen’: wie 

is fit voor een volledige wedstrijd, wie is misschien net fit genoeg 

om te spelen of in te vallen en wie is niet fit om te spelen? Goede 

communicatie tussen medische, fysieke en technische staf is daarin 

noodzakelijk. Loadmanagement werd soms crisismanagement.

Daarnaast heb je nog een aantal factoren die je minder in de hand 

hebt: de manier van leven van spelers, hun slaapkwaliteit, hun 

sociale omgeving, de culturele verschillen, spelers met jonge 

kinderen… Gelukkig zijn de meeste voetballers zich tegenwoordig 

zeer goed bewust van hoe ze moeten leven om profvoetballer te 

zijn op dit niveau. Dat is geen toeval. Wie anno 2023 wil meedraaien 

op topniveau, moet zich verzorgen en fysiek top zijn.

Uiteraard lig je wel eens wakker van een verloren wedstrijd of een 

blessure. Goede resultaten geven de club op elk niveau energie 

en maken de dagelijkse werking eenvoudiger. Dit seizoen was erg 

moeilijk, desondanks haalden we bijna Playoff 1 en raakten we 

Europees tot in de kwartfinales. ’Injuries are our best teachers’… 

als we deze quote als waarheid mogen beschouwen, hoeven we 

ons volgend jaar geen zorgen te maken.”

Tarik

Einde juli 2022 raakte Tarik Tissoudali zwaar geblesseerd, begin 

april 2023 deed hij zijn wederoptreden. Bij herhaling werd hierbij al 

verwezen naar de begeleiding van Matti Mortier, niet in het minst 

door Tarik zelf.

Naast de fysieke opbouw is ook het herwinnen van de mentale 

sterkte essentieel bij een zware kwetsuur. “Als kinesist word je een 

vertrouwenspersoon van (sommige) spelers. Je brengt uren met 

elkaar door en dan is het normaal dat er persoonlijke zaken verteld 

worden. Ik ben geen psycholoog, maar het is vanzelfsprekend dat wij 

ook mentale issues capteren. Mogelijk kan daarbij onze psycholoog 

worden betrokken. 

Tarik is daarin een voorbeeldpatiënt geweest, een geboren optimist 

wetende dat hij einde contract was bij KAA Gent en een WK met 

Marokko miste. Vanaf dag één was hij vastbesloten om terug te 

keren. Onze ‘drive’ was: niet terugkomen op het oude niveau maar 

juist beter en sterker worden dan voorheen. Tarik is iemand die 

zich dankbaar toont naar de medische staf, iemand met het hart 

op de juiste plaats en die zich vaak inzet voor sociale doeleinden.”

Het herstel van een voetballer na een gescheurde kruisband 

verloopt anders dan vroeger.  “Je moet rekenen dat een volledige 

revalidatie na een gescheurde kruisband internationaal anno 2023 

wordt ingeschat op 9 maanden. In tegenstelling tot veel andere 

blessures, die tegenwoordig een kortere hersteltijd hebben wegens 

medische innovaties, duurt de revalidatie bij kruisbandletsels steeds 

langer. Vroeger hanteerde men 6 maanden als return-to-play grens 

maar er is gebleken dat hernemen op 6 maanden te veel risico op 

herval met zich meebracht.

Puur medisch-fysiek is Tarik weer volledig in orde. Zijn inspannings-, 

kracht-, sprong- en veldtesten tonen aan dat Tarik nu een sterkere 

atleet is dan dat hij was voor zijn blessure. Nu moet het spelen van 

wedstrijden, afgewisseld met individuele performance-sessies, 

hem terug op zijn wedstrijdniveau brengen. Het balgevoel, de 

wendbaarheid, de durf om weer voluit te gaan, het functioneren 

in kleine ruimtes, het kappen, het schieten, de snelheid van actie… 

Dat zal allemaal nog wat groeien. Alles wat hij dit seizoen nog kon 

spelen, was pure bonus. Begin volgend seizoen zal hij daarom 

weer 100% zijn.”

Wim De Bock
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Geboren: 2 februari 2006 in Gent

Woonplaats: Merelbeke

Clubs: tot de U7 bij ESA Bottelare, sindsdien bij KAA Gent, 

profcontract getekend tot 2025

Studies: vijfde middelbaar Topsportschool GO in Gent 

richting ASO wetenschappen-wiskunde

Jeugdinternational: al een paar jaar bij de Futures (nationale 

jeugdploegen voor laatrijpe spelers), meestal als aanvoerder

Ploeg: U18

Positie: centrale middenvelder, defensief-controlerend, 

rechtsvoetig

Trainer: Hicham El Alaoui

Blij met de jeugdopleiding bij KAAG omdat...:

- Men altijd kiest voor de voetballende oplossing

- De klemtoon ligt op hard werken voor de ploeg en een 

positieve teamgeest

Mijn sterke punten:

- Het spel lezen

- Paslijnen afsnijden en balrecuperatie

- Weten wanneer het spel moet vertragen en versnellen

- Mijn crosstrap

- Ik ben wel een leiderstype

Wat ik de voorbije jaren vooral bijgeleerd heb:

- Vaker de bal opeisen van de keeper om van achteren uit 

het spel te verdelen

- Mijn duelkracht is beter geworden naarmate ik wat gegroeid 

ben in gestalte

Waar ik nog veel vooruitgang kan en moet in boeken:

- De juiste keuzes maken: pas of actie?

- Iets vaker kopduels winnen

Favoriete speler bij de A-kern: Julien de Sart, hij heeft 

zowat dezelfde manier van spelen 

Voorbeeldspeler internationaal: Frenkie de Jong

Droomclub: Barcelona, ik hou van Spanje en het Spaanse 

voetbal

Favoriete bezigheid naast voetbal:

- Een rustig basketbalmatchke met de vrienden

- Tijd doorbrengen met mijn familie

Geboren: 5 november 2005 in Gent

Woonplaats: Sleidinge

Clubs: Sleidinge, Cercle Brugge, vanaf de U10 bij KAA Gent, 

profcontract getekend tot 2025

Studies: zesde middelbaar Economie-Moderne talen in 

Merelbeke

Jeugdinternational: bij de Futures, U15 tot U17

Ploeg: Jong KAA Gent

Positie: middenveld, op de 8 of de 10

Trainer: Emilio Ferrera

Blij met de jeugdopleiding bij KAAG omdat...:

- Goede trainingsvelden en accommodatie

- Veel bijgeleerd van verschillende trainers met verschillende 

profielen

Mijn sterke punten:

- Visie op het spel

- Techniek, trappen en passen

- Ik leef voor het voetbal

Wat ik de voorbije jaren vooral bijgeleerd heb:

- Ik was voordien heel klein, heb meer gestalte gekregen

- Veel volwassener geworden

Waar ik nog veel vooruitgang kan en moet in boeken:

- Duels winnen tegen grotere en fysiek krachtiger spelers 

- Mezelf nog meer betrekken in het spel, meer aanwezig zijn

Favoriete spelers bij de A-kern: Hong en De Sart

Voorbeeldspelers internationaal: Kevin De Bruyne, Frenkie 

de Jong, Jude Bellingham, Xavi Simons

Droomclub: Chelsea of Barcelona

Favoriete bezigheid naast voetbal:

- Wandelen met de hond

- Fietsen

Benjamin
Melkebeke

Tibe
De Vlieger
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Maak kennis met de nieuwste 
keukentrends en DSM More

www.dsmkeukens.be |  @dsmkeukens

Samen koken, huiswerk maken of een 
gezelschapsspelletje spelen: meer 
dan ooit genieten we van een warm 
thuisgevoel. En daar kan een nieuwe 
leefkeuken van DSM Keukens alleen 
maar toe bijdragen. Klaar om de laatste 
nieuwigheden te ontdekken? 

Bij DSM Keukens zijn onze top 
interieurarchitecten dagelijks bezig met het 
ontwikkelen van nieuwe ideeën en volgen 
ze de laatste trends steevast op de voet. 
Kom ze zelf ontdekken in onze toonzaal in 
Sint-Martens-Latem of één van onze 17 
andere vestigingen.

Slimme apparaten 

Bij DSM Keukens vind je intelligente 
apparatuur die je keuken moderner en 
praktischer maakt. Met de Miele-oven of de 
magische multifunctionele Quooker-kraan, 

perfect aangepast aan jouw behoeften. 
Aangezien je je keuken (bijna) elke dag 
gebruikt, is het zeer belangrijk dat ze 
perfect aan je behoeften is aangepast. Bij 
DSM Keukens zijn er altijd interessante tips 
en tricks, maar ook veel kleine details die je 
keuken net dat beetje extra geven. 

Perfect op maat 

Doordat een keuken zo goed als dagelijks 
gebruikt wordt, is het van groot belang 
dat ze op de meest gebruiksvriendelijke 
manier is opgesteld. Een werkblad op 
ergonomische hoogte of een vaatwasser 
met comfortlift sparen jouw rug. Bij DSM 
Keukens kan er altijd iets meer. Denk 
bijvoorbeeld aan een brede balansdeur in 
precies dezelfde stijl als de kolomkasten. Of 
een oven met deur aan de binnenzijde van 
het kookvlak. Discreet en stijlvol. 

Meer dan keukens: DSM More

Natuurlijk is het belangrijk dat je keuken 
past bij de rest van je interieur en vice 
versa. Dit is waarom DSM More werd 
gecreëerd. DSM More ziet de keuken als 
een integraal onderdeel van de leefruimte. 
Op die manier kan je de materialen die 
je voor je keuken gekozen hebt ook 
doortrekken naar de living, bureauruimte of 
bijkeuken. Zo creëer je een woning waarin 
de ruimtes subliem in elkaar overlopen 
en verkrijg je één geheel. Welkom rust en 
ordelijkheid!

De SchepperDe Schepper- - MartensMartens
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In 2017 kreeg de KAA Gent Foundation de opdracht een 

archief en collectie rond KAA Gent op te bouwen. Alles 

wat het verhaal van KAA Gent vertelt, wordt sindsdien 

door de KAA Gent Foundation verzameld, in kaart 

gebracht en bijgehouden. Foto’s, tijdschriften, vaandels, 

relatiegeschenken, truitjes… De erfgoedcollectie telt 

intussen honderden items.

Wim Beelaert van de Foundation: “Zo hebben we gelukkig net voor 

de totale afbraak van het Ottenstadion nog talrijke items kunnen 

redden. Verder krijgen we schenkingen van supporters, of kopen we 

al eens iets op een tweedehandsverkoopsite, al doen we niet mee 

aan opbod. We hopen eigenlijk dat mensen die het goed menen 

met KAA Gent, spontaan afstand doen van zaken uit de rijke histo-

rie van de club. De meeste van die zaken archiveren we momenteel 

in de Ghelamco Arena. Af en toe tonen we er eentje op onze twitter- 

en instagramaccounts, soms zelfs met een oproep om meer info als 

we het voorwerp nog niet precies kunnen thuisbrengen.”

“Het is natuurlijk de bedoeling om dit erfgoed mettertijd meer te 

gaan delen met het publiek op verschillende manieren. Een van 

die manieren wordt zeker het project rond 125 jaar voetbal in 

Gent in 2024-2025. Dan zullen het STAM (Stadsmuseum Gent), de 

Erfgoedcel Gent, de KAA Gent Foundation en de Gentse voetbal-

clubs de 125e verjaardag van KAA Gent en Racing Gent als kapstok 

aangrijpen om de historische relatie tussen stad en voetbal in het 

licht te brengen.”

Kaa Gent Foundation
is bewaker van het
erfgoed van de club

De wedstrijdbal van de allerlaatste 
wedstrijd die ooit in het Ottenstadion 
werd gespeeld. Dat was AA Gent-Standard 
op donderdag 23 mei 2013. Mboyo scoorde 
de enige treffer in de 83e minuut. De 
sloop van ‘den Ot’ begon op 10 september 
van dat jaar.

De originele aansluitingskaarten van 

legende Richard Orlans, doelman André 

Lauryssen en schutter Eric Viscaal.
Een met een foto bekleed houten paneel met de Gentse ploeg uit de 

jaren 1969-1970. Boven van links naar rechts: ondervoorzitter Robert 

Naudts, Brkljacic, Tavernier, Mahieu, De Naeyer, Konter, Ghellynck 

en verzorger Modest De Landtsheere. Onder vlnr: Van Nee, Jurion, 

Dos Santos, Eric Delmulle en Christiaens.

Plakkaat uitgereikt door de Uefa bij 

onze deelname aan de Champions 

League 2015-2016, ondertekend 

door toenmalige Uefa-voorzitter 

Michel Platini en algemeen 

secretaris Infantino.
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Een merkwaardig shirt, want in het rood en met vertikale 

blauw-witte band, uit de jaren 1983-1985, met Bellewaerde als 

shirtsponsor en Le Coq Sportif als leverancier. Maar wie droeg 

dit nummer 10? En bij welke gelegenheid/gelegenheden?

Kampio enschapsmedaille uitgereikt na het winnen van de titel in 2015.

De originele aansluitingskaarten van 

legende Richard Orlans, doelman André 

Lauryssen en schutter Eric Viscaal.

Plakkaat uitgereikt door de Uefa bij 

onze deelname aan de Champions 

League 2015-2016, ondertekend 

door toenmalige Uefa-voorzitter 

Michel Platini en algemeen 

secretaris Infantino.

Plakkaat dat werd aangebracht bij de 

inhuldiging van de nieuwe tribune in 

het Ottenstadion in 1986.
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Craft is sinds 2018 al  trotse kleding- 
leverancier van KAA Gent. Nieuwsgierig 
naar de mogelijkheden van Craft 
Teamwear? Scan de QR code voor onze 
digitale teamwear catalogus!
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Craft is sinds 2018 al  trotse kleding- 
leverancier van KAA Gent. Nieuwsgierig 
naar de mogelijkheden van Craft 
Teamwear? Scan de QR code voor onze 
digitale teamwear catalogus!

Gedroogde ham - 100% natuurlijk

www.ganda.be

Ganda Ham is een 100% Belgische en 100% natuurlijk gedroogde ham. 
Dat betekent dat er voor de productie slechts 3 ingrediënten gebruikt 

worden: Belgisch varkenvlees, zeezout en ... tijd. 
Er worden geen bewaarmiddelen, smaak- of kleurstoffen toegevoegd. 

Het ambachtelijk proces van het droogzouten en de natuurlijk rijping 
hebben een specifiek en rijk aroma als resultaat.

A4_AD_Ganda Ham_NL.indd   1A4_AD_Ganda Ham_NL.indd   1 5/09/2022   13:315/09/2022   13:31
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U18

Euforie in het Buffalo Talent Center aan de 

Warmoezeniersweg: de Elite U18 van KAA Gent kroonde 

zich tot landskampioen! De jonge Buffalo’s hadden de 

reguliere competitie al afgesloten op de eerste plaats 

en ook in de eindronde (met o.a. Club Brugge, Genk, 

Anderlecht en Standard als tegenstanders) waren ze 

veruit de besten. Bovendien pakte de U-18 (net als de 

U21 trouwens) ook nog de Beker van België. Een triomf 

voor de Gentse jeugdwerking in het algemeen en voor 

coach Hicham El Alaoui en zijn assistent Ahmet Turk in 

het bijzonder.

Luikenaar Hicham is behalve trainer van de U18 ook assistent van 

Emilio Ferrera bij Jong KAA Gent: ‘Ik heb zo’n tien jaar in de natio-

nale reeksen gespeeld als verdediger, maar nooit op het hoogste 

niveau. Heel jong al voelde ik de ambitie om trainer te worden. Op 

mijn 23 combineerde ik voetballen al met het trainen van jongeren. 

Op 27 was ik gediplomeerd als trainer UEFA A. Bij Standard mocht 

ik in alle jeugdreeksen trainen, met de U19 werden we kampioen 

met o.a. William Balikwisha in de ploeg. Bij Charleroi kon ik voor het 

eerst professioneel aan het werk. Daarna ben ik assistent geworden 

van Emilio Ferrera bij Seraing, eerst als video-analist, later als hulp-

trainer. Emilio heeft me ontzettend veel geleerd. Toen kwam het 

project Gent en vonden we dat we deze schitterende kans samen 

moesten aangrijpen’. 

Er was dit seizoen een grote wisselwerking tussen de U18 en Jong 

KAA Gent. Jonge spelers switchten van de ene selectie naar de 

ander naargelang hun prestaties en de omstandigheden. ‘Het was 

in elk geval een succesvol seizoen’, zegt Hicham. ‘We zijn kampioen 

met de U18, Jong KAA Gent heeft maar net de promotie gemist 

naar de Challenger Pro League en verschillende jongeren hebben 

dit seizoen meegetraind én minuten gemaakt bij de A-ploeg. Nog 

nooit kregen zoveel jonge spelers bij ons een profcontract’. 

‘Wij werken uiteraard op techniek, tactiek en fysiek. Maar we ver-

geten zeker ook het mentale aspect niet. We halen de spelers uit 

hun comfortzone opdat ze, als ze ooit de stap zouden zetten naar 

de A-ploeg, er klaar voor zijn op alle vlakken. Ze krijgen als het ware 

een complete catalogus mee van hoe ze zich als voetballer, zowel 

tijdens de wedstrijden als erbuiten, moeten gedragen, als een pro-

fessional. We wapenen ze voor de toekomst, voor het allerhoogste 

als het kan. Kampioen worden met de U18 was een uitzonderlijke 

prestatie. Hier heerste de bereidheid om bij te leren, om hard te 

werken, om het team voorop te stellen. Enkele spelers hebben 

zich ook individueel enorm ontwikkeld gedurende het seizoen, ik 

noem maar Vernemmen, Thienpont, Ferrera, De Meyer, Melkebeke, 

Caliskan… We eindigden het seizoen met zowel de beste aanval als 

de beste verdediging, dus dat zegt alles’.

De triomf van onze U18
Jongerencoach Hicham El Alaoui leidde jongeren naar de kampioenstitel
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Overzicht van de spelers die een kleine tot grote bijdrage lever-

den tot de kampioenstitel U18 (met duiding door Hicham El 

Alaoui):

René Vandenborre: Doelman uit eigen opleiding. Speelde vaak 

bij Jong KAA Gent en was ook al derde keeper bij de A-ploeg. 

Dus hij staat al ver.

Dalyan Lamblin: Overgenomen van Standard. Heeft zich goed 

ontwikkeld, mede dankzij  onze twee doelmannentrainers die top 

zijn, nl. Bart Van Tornhout en Jonathan Roelant.

Victor De Coninck: Doelman die al vooruitgang boekte aan de 

bal. Moet nog groeien.

Jorthy Mokio: Nog heel jonge, linksvoetige verdediger (15!). Hij 

moet natuurlijk nog maturiteit kweken, maar een grote belofte. 

Axel Dierickx: Centrale verdediger die helaas met een zware 

blessure sukkelde.

Hugo Lamock: Linksvoetige verdediger die vier jaar geleden van 

Tubize kwam. Heeft nationale selecties bij de U17. 

Senne De Rauw: Linksachter die ook al nationale selecties had 

en die nog moet omgaan met de grotere concurrentie bij de U18. 

Kwam in 2020 over van Beerschot. Kreeg bij ons profcontract.

Mathis Sturbaut: Rechtsvoetige verdediger die eerder bij 

Moeskroen en Club Brugge speelde. 

Lukas Rommens: Linksachter met enkele fysieke kwaaltjes, 

maar zijn uitzonderlijke talent is zijn snelheid en zijn enorme 

explosiviteit.

Nicolas Thienpont: De soldaat van de groep, vice-aanvoerder. 

Ook vorig seizoen speelde hij al goed als centrale verdediger, 

maar hij maakte wel vaak een fout. Dit seizoen is hij een toon-

beeld van regelmaat, hij heeft zijn kans helemaal gegrepen.

Hannes Vernemmen: De aanvoerder, dé professional. Een voor-

beeld voor iedereen, in zijn mentaliteit en attitude. Heeft een 

mooie toekomst voor zich als centrale verdediger. Kreeg profcon-

tract.

Gilles De Meyer: Een van de grote revelaties dit seizoen, uit 

eigen opleiding. Speelt bij ons en ook in de nationale jeugdse-

lecties vooral als linksachter, terwijl hij eigenlijk rechtsvoetig is. 

Grote progressiemarge, tekende profcontract.

Lucca Ferrera: De zoon van Emilio, komt van Leuven. Speelt als 

technisch knappe, defensieve middenvelder en was een enorm 

belangrijke speler voor ons. Kan snel opschuiven naar Jong KAA 

Gent.

Bertan Caliskan: Van Turkse afkomst, kwam in 2020 uit de jeug-

school van Eupen. Was voordien geblesseerd, maar toonde zich 

dit seizoen de grote verrassing als nummer 10. Heeft geleerd om 

zijn grote techniek efficiënt te maken, met goede statistieken. 

Traint en speelt ook al met Jong KAA Gent. 

Benjamin Melkebeke: Belangrijke speler op de 6, samen met 

Ferrera. Kan het spel controleren of doen versnellen. Uit eigen 

opleiding, kreeg profcontract.

Gyano Vanderdonck: Zoon van ex-Buffalo Nico Vanderdonck. 

Nog klein en frèle en nog maar 16, maar geweldige balbeheer-

sing. Moet vooral fysiek nog stappen zetten, in de duelkracht 

ook. Maar als we hem de tijd geven: grote belofte. Tekende een 

profcontract.

Wout Asselman: Ook al vaak bij de U23, zoon en kleinzoon van 

ex-profvoetballers Patrick en Denis. Goed voor veel beslissende 

passen, kan ook het spel controleren.  Tekende profcontract.

Briek Van Hoorick: Moet als aanvaller fysiek nog stappen 

zetten, maar we geven hem die tijd.

Abdou Coulibaly: Komt van de Elite 2 bij Moeskroen, was daar 

topschutter, maar moest zich aanpassen aan het hogere niveau 

van Elite 1. Scoorde al belangrijke goals, maar moet nog vooruit-

gang boeken.

Bilal Sanjahi: Mooie techniek en finesse, maar moet die nog effi-

ciënter inzetten. Maar boekt vooruitgang!

Benjamin Pauwels: Heeft potentieel, maar moet nog werken 

aan zijn efficiëntie.

Ali Sylla: Vooral actief bij de U16, kreeg al wat minuten speeltijd 

bij de U18.

Raul Lopez Iglesias: Komt van Charleroi, ook een speler met 

nog verbeterpunten, maar op de goede weg.

Robby Wakaka: Kreeg profcontract als middenvelder. Zoekt 

momenteel nog naar zijn beste plaats.

Paeneach Mavinga Mbumba: Kwam nog maar recent over van 

de U16, interessante aanvaller met veel mogelijkheden.

Ahmed Abdullahi: Nigeriaanse aanvaller, ontdekt op de 

Afrikaanse Landenbeker U20. Heel sterk, mist misschien nog wat 

finesse, maar ontwikkelt zich snel technisch. Scoort makkelijk en 

was daarin een motiverende factor in de ploeg.

Mykhaylo Dubrovnyi: Oekraïense aanvaller die overkwam van 

Shaktar Donetsk. Zeer goede mentaliteit, wil hard werken.

Kelefa Camara: 16-jarige linksvoetige aanvaller die al enkele 

maanden meetraint bij ons – technisch kan het nog beter, maar 

wel heel snel. Ook hij kreeg een profcontract.

Alex Alvarez Fernandez: Aanvaller met veel techniek, goede 

balbeheersing.
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TIEN JAAR TATANKA
Op 1 februari van dit jaar verloor KAA Gent een van zijn meest fervente 

supporters: Gaspar Haenecaert overleed op 56-jarige leeftijd in 

Roeselare. Gaspar was een van de voortrekkers van onze enige West-

Vlaamse supportersclub, Tatanka. Toevallig bestaat Tatanka dit jaar tien 

jaar. Gaspars vrouw Gerlinde Vanbrussel zet nu samen met anderen het 

levenswerk van haar man voort….

Leerkracht Gerlinde is zelf een West-Vlaamse. Gaspar volgde haar 

naar Roeselare, hoewel hij een echte Gentenaar was. “Zijn voorwaarde 

om te verhuizen destijds was dat hij supporter wilde blijven van de 

Buffalo’s. Dat was goed voor mij. Hier in de buurt, in Houthulst, leerde 

hij Nick Geers kennen, ook een uitgeweken 

KAA Gent-supporter. En nog andere Gentse 

inwijkelingen leerden elkaar kennen hier in 

de regio. Daar ontstond de kiem voor de 

oprichting van onze supportersclub in 2013 

die zijn thuisbasis heeft in Eet- en Sfeercafé 

’t Motje in Roeselare. De baas daarvan, Renold Patoor, is ook een 

uitgeweken Gentenaar en trouw lid. Gaspar bedacht de naam Tatanka, 

wat ‘bizon’ betekent in de taal van de Lakota.”

Het huidige bestuur bestaat uit voorzitter Stefaan Verhauwen, secretaris/

penningmeester Nick Geers en de bestuursleden Yana Geers, Petra 

Haenecaert, Peter De Maertelaere, Gino Vanhoorenweghe en Gerlinde 

Vanbrussel.

Tatanka stelt het bijzonder goed intussen. “We tellen momenteel zo’n 

250 leden”, vertelt Gerlinde. “Daaronder zitten uiteraard heel wat 

uitgeweken Gentenaars, of kinderen en kleinkinderen van uitgeweken 

Gentenaars. Maar intussen ook echte West-Vlamingen die zich goed 

thuisvoelen in onze club. Wij hechten veel belang aan een familiesfeer, 

kinderen en vrouwen zijn zeer welkom. Gaspar was onze secretaris, maar 

hij was zoveel meer dan dat. Zijn ondernemingszin, zijn enthousiasme, 

zijn verbindende karakter betekenden heel veel voor ons en voor 

Tatanka. Dat is nu helaas weggevallen, maar zijn eigenschappen en 

zijn activiteiten zijn nu verdeeld over verschillende mensen. We ‘pleujen’ 

niet, we zetten zijn werk verder.”

Is het lastig om een rasechte KAA Gent-supporter te zijn in het hart van 

West-Vlaanderen?

“Dat is speciaal”, zegt Gerlinde. “Hier zijn natuurlijk veel supporters van 

Club Brugge, maar ook wel van andere plaatselijke clubs. Ook Anderlecht 

telt hier heel wat fans. Maar wij zijn fier op onze blauw-witte kleuren. 

Onze kinderen zijn in hun school meestal de uitzonderingen die voor 

de Buffalo’s zijn, maar ook zij ‘pleujen’ niet. Voor problemen zorgt dat 

niet. In ’t Motje komen bijvoorbeeld ook supporters van Club Brugge, 

maar de sfeer blijft goed.”

Tatanka verzorgt het busvervoer naar alle 

thuis- en uitmatchen, trekt geregeld met 

een groep mee op Europese verplaatsing, 

organiseert elk jaar een nieuwjaarsreceptie 

en een eindeseizoensetentje. Momenteel is 

Alessio Castro-Montes de peter van de club, voorheen waren dat Renato 

Neto, Birger Verstraete en Daniel Kaminski. Omdat de club veel leden 

telt die in de zorgsector werken, kregen zij in coronatijden een speciale 

vlag met de handtekeningen van de spelers en Peter Balette.

Tatanka betuigt ook zijn steun aan de KAA Gent Ladies. “Dat houdt in 

dat we aandacht besteden aan de prestaties van de ploeg, dat we ook 

wedstrijden bijwonen. Amber Maximus was dit jaar onze meter.”

Tatanka bestaat dit jaar tien jaar, een mooi jubileum. “Toch gaan we dat, 

na het overlijden van Gaspar, een beetje in mineur vieren. Hij blijft voor 

altijd in onze gedachten”.

Hebben Gerlinde en Tatanka nog een boodschap voor de club? “Ja, 

maar die is heel kort”, zegt Gerlinde: “Maak ons trots!”.

Wim De Bock

“We zetten het levenswerk 
van Gaspar verder”

SUPPORTER
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KAA Gent Ladies-voorzitster Dominique Reyns blikt 

tevreden terug op het afgelopen seizoen van onze 

vrouwenploeg. “We kenden vorige zomer een leegloop 

en dan was het toch een beetje bang afwachten hoe onze 

erg jonge en onervaren ploeg het zou doen. Ik had er 

toch vertrouwen in en dat vertrouwen is ook bevestigd. 

We konden ons kwalificeren voor de playoffs en dat was 

ook het doel, ook al konden we daarin niet echt potten 

breken. We hebben er dus het maximum uitgehaald, ik 

ben supercontent!”

Dominique heeft ook vertrouwen naar volgend seizoen toe: “We 

kunnen ongeveer alle speelsters bij de club houden en ook onze 

trainer Jorn Van Ginderdeuren blijft, dat is positief. Met wat meer 

ervaring gaan we weer een stap vooruit kunnen zetten. Onze 

middelen blijven beperkt, maar gelukkig zijn we sterk in het opleiden 

van speelsters.”

Een van de revelaties van dit seizoen was centrale verdediger Nia 

Elyn (19). Nia was aan haar achtste seizoen toe bij KAA Gent nadat 

ze eerder een paar jaar bij FC Destelbergen voetbalde. Ook zij begon 

optimistisch aan het seizoen: “Van zodra we in de zomer van vorig 

jaar kennismaakten met de nieuwe trainer, had ik er vertrouwen 

Nia Elyn staat voor EK 
en examens…

KAA Gent Ladies bereikten met de Playoffs hun doel

in. De sfeer en de samenhang bij de staf en in de groep waren top. 

Met zo’n positieve ingesteldheid had ik het gevoel dat het niet kon 

mislukken en dat bleek ook. Alleen in de playoffs misten we nog 

de ervaring om stabiele prestaties op de mat te leggen, het ging 

wat op en neer. Maar al bij al hebben we het prima gedaan met 

zo’n jonge ploeg!”.

Nia zelf speelde eerder al voor de nationale U16 en is nu titularis bij 

de U19 van de Red Flames. “Het worden nog drukke maanden”, zegt 

ze. “In juli wordt het EK U19 in eigen land gespeeld. Dat betekent 

trainen en spelen in juni én juli, waarna de competitie weer hervat in 

augustus. Intussen moet ik ook nog mijn examens eerste bachelor 

Psychologie afwerken aan de U Gent. Dat wordt dus een drukke 

zomer, maar ik kijk er echt naar uit!.”

Op langere termijn droomt Nia van… voetballen in Zweden. “Mijn 

moeder is een Zweedse die opgroeide in Madagascar en met mijn 

Vlaamse papa trouwde. Thuis leerde ik eerst Zweeds als moedertaal, 

op school leerde ik natuurlijk Nederlands. Ik zou het geweldig vinden 

om ooit in de Zweedse competitie te voetballen! Maar zover zijn 

we nog niet – eerst wil ik in België nog wat meer ervaring opdoen”.

Wim De Bock
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Maak werk van uw digitale transformatie, ongeacht waar u werkt, met 
onze gecombineerde diensten en oplossingen, die zijn ontworpen om 
papier en digitaal naadloos te integreren.  
Onze Digital Transformation Services zijn beschikbaar via de cloud, op 
locatie of in een hybride omgeving en helpen u bij het realiseren van 
verbeterde productiviteit, samenwerking, beveiliging, compliance en 
duurzaamheidsdoelstellingen. 
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KAA Gent fietst mee in het
verhaal van De Fietsambassade 
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Fietsen verhuren, fietsen onderhouden en herstellen, 

fietsstallingen plaatsen, fietslessen geven, tweedehands 

fietsen verkopen… Dat is wat De Fietsambassade 

allemaal doet in Gent. De Fietsambassade Gent vzw 

is een  EVA  (extern verzelfstandigd agentschap) van 

de stad, opgericht in 2017 uit de samensmelting van 

vzw SEM, vzw Max Mobiel en het Fietsendepot van het 

Mobiliteitsbedrijf. En KAA Gent stapt ook mee in het 

Gentse fietsverhaal…

Stijn Lewyllie is sinds september 2022 algemeen coördinator bij De 

Fietsambassade (DFA). Hij omschrijft het doel en de ambitie van 

DFA kort en krachtig als volgt: “In opdracht van de stad Gent en van 

alle Gentse instellingen voor hoger onderwijs willen wij de fietsers 

in Gent ondersteunen en het fietsen stimuleren”.

De taken van DFA zijn heel divers. 

Lewyllie: “We beschikken over vijf 

Fietspunten waar we, voor welke fietser 

dan ook, fietsen herstellen tegen 

kleine prijsjes, in die mate dat je veilig 

thuisgeraakt. Het is niet de bedoeling dat 

we de plaats gaan innemen van de echte 

fietsherstellers. Voor een totale make-over 

van je fiets kan je dus niet bij ons terecht, 

maar wel voor het herstel van bijvoorbeeld 

een platte band of een kapot achterlicht, 

voor het smeren van je ketting of het 

vervangen van je remblokjes. In 2022 

voerden we liefst 17.500 herstellingen uit”. 

De vijf voormelde Fietspunten vind je 

aan de bibliotheek aan De Krook, aan de 

Stadshal, aan het station Gent Sint-Pieters, 

aan het station Gent Dampoort en aan de 

Kattenberg, waar DFA ook zijn thuisbasis 

heeft. DFA beheert overigens ook enkele 

oplaadpunten voor E-bikes. 

Een tweede belangrijke opdracht voor DFA is de verhuur van fietsen. 

Men beschikt daarvoor over liefst 8600 fietsen.

Lewyllie: “Enerzijds verhuren we fietsen aan de zovele studenten 

in Gent. Voor 75 euro per jaar kunnen zij beroep doen op een fiets 

van DFA, onderhoud en garantie inbegrepen. Zo’n zevenduizend 

studenten huren elk jaar een fiets bij ons. Daarnaast verhuren we 

ook aan toeristen of Gentenaars die tijdelijk een fiets nodig hebben, 

voor een korte of langere termijn. Het kan gaan om individuen, 

maar ook bedrijven of organisaties kunnen voor bijvoorbeeld een 

groepsuitstap bij ons terecht voor fietsen.”

DFA biedt allerlei soorten fietsen aan. Gewone stadsfietsen en 

elektrische fietsen maar ook tandems, longtailfietsen, bakfietsen, 

kinderfietsen, vouwfietsen, riksja’s, fietskarren en fietsen aangepast 

voor mensen met een beperking. De prijzen zijn erg democratisch, 

reserveren kan vlot via de website.

Een derde opdracht gaat over het plaatsen van fietsstallingen. “In 

Gent vind je meer dan dertienduizend fietsstallingen”, zegt Lewyllie, 

“en er komen er nog elk jaar bij. DFA plaatst die en onderhoudt die. 

Er staan er hele grote op plaatsen waar veel fietsers hun fiets kwijt 

moeten, zoals stations of openbare gebouwen. Maar je vind ook 

veel kleintjes in straten over heel Gent en zijn deelgemeenten. Wie 

vindt dat er in zijn buurt of straat een fietsstalling nodig is, kan er 

een aanvragen.” Naast de permanente stallingen zijn er de tijdelijke 

die DFA op vraag plaatst bij evenementen zoals congressen of 

concerten. 

Fietsontruiming is een vierde opdracht. “Het gaat dan vooral om 

fietsen die achtergelaten zijn in een tijdelijke fietsstalling of om 

fietsen die duidelijk verwaarloosd zijn, ‘weesfietsen’ zeg maar. 

We nemen die niet zomaar in beslag. We gaan die eerst labelen 

waardoor de mogelijke eigenaar weet dat zijn of haar fiets door ons 

is herkend als een weesfiets. Is er na drie weken nog geen reactie, 

dan gaan we de fietsen ontruimen.

Als het gaat om fietsen van DFA, brengen we die terug bij ons 

en worden ze hersteld indien nodig. Andere fietsen gaan we drie 

maanden bewaren in het Fietsendepot tot we zeker zijn dat ze 

niet meer worden opgeëist door de eigenaar. Pas daarna gaan ze 

tweedehands in verkoop.”

Ten slotte ijvert DFA er ook voor om zoveel mogelijk Gentenaars 

op de fiets te krijgen. Bijvoorbeeld door het geven van fietslessen, 

voor kinderen en volwassenen. En door het voorzien van een 

fietstaxidienst voor minder mobiele mensen, ‘Iedereen 

op de fiets’. 

Dat alles maakt van Gent dé fietsstad van België. 

“35% van alle verplaatsingen in Gent gebeuren met 

de fiets”, zegt Lewyllie. “Daarmee doen we beter dan 

alle andere steden in België. Maar in vergelijking met 

sommige buitenlandse steden hebben we nog wel 

een achterstand. In Groningen bijvoorbeeld ligt dat 

cijfer op 60%...”

DFA heeft een speciale relatie met KAA Gent.

“De club doet mooie inspanningen opdat zoveel 

mogelijk supporters met de fiets naar de wedstrijden 

zouden komen, met de boodschap ‘met de fiets ben 

je er sneller en goedkoper, en je blijft er nog fit mee 

ook’. Tijdens het voetbalseizoen staan wij ook in voor 

de fietsstallingen daar. Buiten het seizoen worden die 

overigens ook gebruikt voor evenementen, zoals op 

de Gentse Feesten. Wij bieden de supporters ook eens een ‘lucht- 

en vetactie’ aan (waarbij de banden worden opgepompt en de 

kettingen gesmeerd) en de spelers van de A-ploeg mogen onze 

fietsen gebruiken voor hun jaarlijkse fietsuitstap. Dat stelt ons in 

staat om de doelstellingen van DFA nog eens te belichten.”

Benny De Waele: 
supporter en f ietsambassadeur
Benny De Waele uit Oostakker werkt voor De Fietsambassade 

als teamcoach voor alle medewerkers die achtergelaten of 

gestolen fietsen verzamelen. “Weesfietsen veroorzaken 

overlast voor Gentenaars en bezoekers”, zegt hij. “Wij speuren 

elke dag zelf rond om ze te labelen en mogelijk weg te nemen, 

maar bewoners berichten ons ook over weesfietsen. In 2022 

hebben we er liefst 5300 opgehaald. De wrakken gaan naar 

het schroot, andere worden hersteld en hergebruikt.”

Benny is ook een trouwe supporter van KAA Gent. “Ik kreeg 

de microbe via mijn opa, heb een abonnement sinds 1999. 

Ik ben er altijd bij bij thuismatchen, maar ook Europees reis 

ik al eens mee. Ik ben geen kritische supporter, ik denk altijd 

positief. Met afbreken bereik je niets, ik vind het beter om de 

ploeg altijd te steunen.”
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ALGEMENE INFO

www.kaagent.be

info@kaagent.be

09 330 23 23

TICKETING

tickets@kaagent.be
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SUPPORTERSVRAGEN
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helpcenter: support.kaagent.be

GHELAMCO ARENA
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